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Z á p i s n i c a   č. 1  

zo zasadnutia Akademického senátu EU v Bratislave, ktoré sa uskutočnilo 

hybridnou formou dňa 22. 03. 2024  

 

Prítomní : Podľa prezenčnej listiny 

Program:  

1. Otvorenie (predsedníčka AS EU v Bratislave) 

2. Metodika rozpisu dotácie Ekonomickej univerzity v Bratislave zo štátneho rozpočtu z kapitoly 

MŠVVaM SR na súčasti Ekonomickej univerzity v Bratislave na rok 2024 

3. Rozpis dotácie Ekonomickej univerzity v Bratislave zo štátneho rozpočtu z kapitoly MŠVVaM 

SR na súčasti Ekonomickej univerzity v Bratislave na rok 2024 

4. Dodatok číslo 2 k Štatútu Ekonomickej univerzity v Bratislave 

5. Správa o činnosti Správnej rady 2023  

6. Rôzne 

 

K bodu 1: Otvorenie 

Predsedníčka AS EU v Bratislave prof. Ing. Helena Majdúchová, CSc. privítala na zasadnutí                             

AS EU v Bratislave hostí, p. rektora EU v Bratislave,  prof. Ing. Ferdinanda Daňa, PhD., p. kvestorku Ing. 

Máriu Dziurovú, ako aj všetkých prítomných členov AS a online členov AS EU v Bratislave. Hneď na 

začiatku sa poďakovala za dlhoročnú prácu v AS EU v Bratislave doc. Milanovi Kuruczovi, CSc., nakoľko 

sa v týchto dňoch dožíva 70 rokov a doc. Milan Kurucz, CSc. sa poďakoval členom AS EUBA za doterajšiu 

spoluprácu. Vzhľadom na skutočnosť, že doc. Kurucz prechádza na čiastočný pracovný úväzok, nemôže 

už byť členom akademickej obce a ani členom akademického senátu EU v Bratislave.  

V zmysle rokovacieho poriadku predsedníčka AS EU v Bratislave prof. Majdúchová, CSc. požiadala 

prítomných členov AS EU v Bratislave o hlasovanie, o doplnenie bodu programu do schváleného 

programu rokovania AS EU v Bratislave s názvom „Dodatok číslo 1 k Organizačnému poriadku  

Ekonomickej univerzity v Bratislave“. Prof. Majdúchová, CSc. požiadala prítomných členov                                      

AS EU v Bratislave, či majú ešte ďalšie návrhy do programu. Ing. Kališ navrhol zaradiť ako samostatný 

bod programu bod s názvom „Politizácia  akademickej obce a politizácia na Ekonomickej univerzite                      

v Bratislave“ a otvoriť diskusiu k tejto téme. 

Predsedníčka AS EU v Bratislave prof. Majdúchová, CSc. požiadala členov AS EU v Bratislave, aby 

hlasovali o uzneseniach. 

 

UZNESENIE AS č. 1 : Predsedníčka AS EU v Bratislave prof. Majdúchová, CSc. navrhla znenie uznesenia 

členom AS EU v Bratislave: Zaradenie dodatku číslo 1 k Organizačnému poriadku  EU v Bratislave ako 

samostatný  6. bod programu. Nakoľko neboli vznesené žiadne pripomienky, navrhla schváliť doplnený 

program rokovania AS EU v Bratislave bez pripomienok. 

Výsledok hlasovania: 

Počet členov AS : 34 

Počet členov AS oprávnených hlasovať: 34 

Súhlasím: 34 

Nesúhlasím: 0 

Výsledok hlasovania: schválené bez pripomienok 

Predsedníčka AS EU v Bratislave prof. Majdúchová, CSc. konštatovala jednomyseľné schválenie bodu 

programu.  
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UZNESENIE AS č. 2 : Predsedníčka AS EU v Bratislave prof. Majdúchová, CSc. navrhla znenie uznesenia 

členom AS EU v Bratislave: Zaradenie ako 7. bod programu návrh Ing. Kališa s názvom „Politizácia  

akademickej obce a politizácia na Ekonomickej univerzite v Bratislave“. 

Výsledok hlasovania: 

Počet členov AS : 34 

Počet členov AS oprávnených hlasovať: 34 

Súhlasím: 11 

Nesúhlasím: 23 

Výsledok hlasovania: neschválené 

Predsedníčka AS EU v Bratislave prof. Majdúchová, CSc. konštatovala neschválenie návrhu Ing. Kališa 

ako samostatného bodu programu nadpolovičnou väčšinou. Tento návrh bol zaradený do bodu Rôzne.  

 

Predsedníčka AS EU v Bratislave prof. Majdúchová, CSc. za overovateľov zápisnice navrhla za 

zamestnaneckú časť Ing. Nemca (CIT) a za študentskú časť bol navrhnutý Bc. Žiak (ŠP OF). Nakoľko 

neboli vznesené žiadne pripomienky, predsedníčka AS EU v Bratislave prof. Majdúchová, CSc. požiadala 

členov AS EU v Bratislave, aby pristúpili k hlasovaniu za prijatie uznesenia. 

UZNESENIE AS č. 3: Členovia AS EU v Bratislave schválili za overovateľov zápisnice za zamestnaneckú 

časť Ing. Nemca (CIT) a za študentskú časť Bc. Žiaka (ŠP OF) bez pripomienok. 

Výsledok hlasovania: 

Počet členov AS : 34 

Počet členov AS oprávnených hlasovať:34 

Súhlasím: 34 

Nesúhlasím: 0 

Výsledok hlasovania: schválené bez pripomienok 

Predsedníčka AS EU v Bratislave prof. Majdúchová, CSc. konštatovala schválenie overovateľov 

zápisnice. 

 

K bodu 2: Metodika rozpisu dotácie Ekonomickej univerzity v Bratislave zo štátneho rozpočtu                             

z kapitoly MŠVVaM SR na súčasti Ekonomickej univerzity v Bratislave na rok 2024 

Návrh metodiky rozpisu dotácie na schválenie AS EU v Bratislave predložil rektor EU v Bratislave, prof. 

Ing. Ferdinand Daňo, PhD. Kvestorka EU v Bratislave Ing. Mária Dziurová k predloženému návrhu 

uviedla, že metodika rozpisu dotácie na súčasti EU v Bratislave vychádza z metodiky rozpisu rozpočtu 

verejným vysokým školám, je však detailnejšia. Metodika je spracovaná za jednotlivé dotácie                            

v programovej štruktúre rozpočtu. Aj pre rozpočet roku 2024 platí, že dotácie na vzdelávanie a vedu sa 

rozpočtujú na základe minulých výkonov a parametrov, ktoré sú navyše prepojené z hľadiska 

relatívnosti. Dotácia pre každú verejnú vysokú školu závisí potom nielen od jej minulých výkonov, ale 

tiež od výkonov, ktoré dosiahli iné verejné vysoké školy. Prioritou metodiky a následne rozpisu 

dotačných zdrojov bolo smerovať  finančné zdroje tam, kde vzniká výkon, teda na fakulty.   

Predsedníčka AS EU v Bratislave prof. Majdúchová, CSc. poďakovala za uvedenie predloženého 

materiálu a vyzvala členov AS Ekonomickej univerzity v Bratislave k diskusii. 

 

 

V diskusii vystúpili Ing. Kališ, doc. Kotlebová, prof. Majdúchová, CSc. a  doc. Rybárová. Diskusné 

príspevky sa zameriavali na súlad rozpočtu EU v Bratislave s výkonmi, ktoré univerzita potrebuje pre 

svoju činnosť, na publikačnú činnosť jednotlivých fakúlt a jej transformáciu do rozpočtu, duplicitu 
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niektorých ukazovateľov merania výkonov a na nestabilitu podmienok, v ktorých vysoké školy pracujú 

a za ktorých dostávajú dotácie z verejného rozpočtu.  

UZNESENIE AS č. 4: Členovia AS EU v Bratislave prerokovali a schválili metodiku rozpisu dotácie                           

zo štátneho rozpočtu z kapitoly Ministerstva školstva, výskumu, vývoja a mládeže SR podľa § 89 zákona 

o vysokých školách na súčasti verejnej vysokej školy na rok 2024 bez pripomienok. 

Výsledok hlasovania: 

Počet členov AS : 34 

Počet členov AS oprávnených hlasovať:34 

Súhlasím: 34 

Nesúhlasím: 0 

Výsledok hlasovania: schválené bez pripomienok 

 

K bodu 3: Rozpis dotácie Ekonomickej univerzity v Bratislave zo štátneho rozpočtu z kapitoly 

MŠVVaM SR na súčasti Ekonomickej univerzity v Bratislave na rok 2024 

Návrh rozpisu dotácie EU v Bratislave zo štátneho rozpočtu z kapitoly MŠVVaŠ SR na súčasti                                     

EU v Bratislave na prerokovanie akademickému senátu  predložil rektor EU v Bratislave, prof. Daňo. 

Odzneli podrobnejšie informácie týkajúce sa výšky a štruktúry dotácie a skutočností, ktoré ovplyvnili 

výšku pridelenej dotácie. Kvestorka EU v Bratislave Ing. Dziurová ďalej uviedla, že rozpis  je spracovaný                      

v súlade s metodikou rozpisu dotácie na súčasti univerzity.  

Predsedníčka AS EU v Bratislave prof. Majdúchová, CSc. poďakovala za uvedenie predloženého 

materiálu a vyzvala členov AS EU v Bratislave k diskusii. 

 

Ing. Kališ v diskusii otvoril otázku prostriedkov priradených na splnenie  výkonnostných zmlúv, ktorú 

mu zodpovedala kvestorka EU v Bratislave Ing. Dziurová ako aj rektor EU  v Bratislave prof. Daňo. 

 

UZNESENIE AS č. 5: Členovia AS EU v Bratislave prerokovali Rozpis dotácie zo štátneho rozpočtu                          

z kapitoly Ministerstva školstva, výskumu, vývoja a mládeže SR podľa § 89 zákona o vysokých školách 

na súčasti verejnej vysokej školy na rok 2024 bez pripomienok. 

 

Výsledok hlasovania: 

Počet členov AS: 34 

Počet členov AS oprávnených hlasovať: 34 

Súhlasím: 34 

Nesúhlasím: 0 

Výsledok hlasovania: prerokované bez pripomienok 

 

K bodu 4: Dodatok číslo 2 k Štatútu Ekonomickej univerzity v Bratislave 

Rektor  EU v Bratislave, prof. Daňo konštatoval, že Dodatok číslo 2 k Štatútu EU v Bratislave sa 

predkladá po ukončení procesu schvaľovania na úrovni AS EU v Bratislave a Správnej rady                                         

EU v Bratislave, ktoré schválili zrušenia súčasti EU v Bratislave „Ústav ekonómie a manažmentu                           

EU  v Bratislave“ a zmeny názvu súčasti EU v Bratislave na „Redakcia časopisu Ekonomické rozhľady“. 

Táto zmena sa dotkla ustanovení Štatútu EU v Bratislave, konkrétne v článku 5 bod 1 písm. b) a písm. 

c) Štatútu EU v Bratislave. Dodatok číslo 2 bude hneď predložený na registráciu Ministerstvu školstva, 

výskumu, vývoja a mládeže SR. 
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UZNESENIE AS č. 6: Členovia AS EU v Bratislave prerokovali a schválili Dodatok číslo 2 k Štatútu 

Ekonomickej univerzity v Bratislave bez pripomienok. 

 

Výsledok hlasovania: 

Počet členov AS: 34 

Počet členov AS oprávnených hlasovať: 34 

Súhlasím: 34 

Nesúhlasím: 0 

Výsledok hlasovania: prerokované a schválené bez pripomienok 

 

K bodu 5: Správa o činnosti Správnej rady 2023 

Tajomníčka Správnej rady EU v Bratislave Ing. Dziurová predložila Správu o činnosti Správnej rady                        

EU v Bratislave v zmysle § 9 ods. 1 písm. m) zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene 

a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov. Ing. Dziurová uviedla: „Správna rada 

verejnej vysokej školy prerokúva a zverejňuje na webovom sídle verejnej vysokej školy správu o svojej 

činnosti. Správu o činnosti Správnej rady Ekonomickej univerzity v Bratislave prerokúva pred jej 

zverejnením akademický senát  vysokej školy.“ Správa o činnosti Správnej rady EU v Bratislave obsahuje 

zloženie Správnej rady Ekonomickej univerzity v Bratislave, informácie o jej zasadnutiach, súpis 

uznesení a účasti jednotlivých členov na zasadnutiach. Správna rada EU v Bratislave schválila 

predmetnú správu dňa 26. 01. 2024. 

V diskusii zo strany členov AS EU v Bratislave neboli vznesené žiadne doplňujúce otázky a pripomienky. 

Predsedníčka AS EU v Bratislave prof. Majdúchová, CSc. poďakovala za uvedenie predloženého 

materiálu a vyzvala členov AS Ekonomickej univerzity v Bratislave k diskusii. 

Bez diskusie. 

 

UZNESENIE AS č. 7: Členovia AS EU v Bratislave prerokovali Správu o činnosti Správnej rady                                   

EU v Bratislave za rok 2023 bez pripomienok. 

 

Výsledok hlasovania: 

Počet členov AS: 34 

Počet členov AS oprávnených hlasovať: 34 

Súhlasím: 34 

Nesúhlasím: 0 

Výsledok hlasovania: prerokované bez pripomienok 

 

K bodu 6: Dodatok č. 1 k Organizačnému poriadku Ekonomickej univerzity v Bratislave 

Rektor EU v Bratislave, prof. Daňo uviedol, že vzhľadom na potrebu prijatia vnútorného predpisu                         

v zmysle § 19 ods. 5 zákona č. 131/2002 Z. z. o vysokých školách a o zmene a doplnení niektorých 

zákonov v znení neskorších predpisov pod názvom „Pravidlá vkladania peňažných vkladov                                         

a nepeňažných vkladov Ekonomickej univerzity v Bratislave do iných právnických osôb“, je tiež 

potrebné o tento predpis rozšíriť zoznam vnútorných predpisov v Organizačnom poriadku                          

EU v Bratislave, konkrétne v článku 6 bod 2 sa vkladá nové písmeno v).  Táto zmena je premietnutá                      

v návrhu Dodatku č. 1 k Organizačnému poriadku EU v Bratislave. 

 

V diskusii vystúpil prof. Tumpach, ktorý navrhol, aby zmeny vyjadrené v Dodatku číslo 2 k Štatútu 

Ekonomickej univerzity v Bratislave boli zapracované po registrácii Dodatku číslo 2 Ministerstvom 
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školstva, výskumu, vývoja a mládeže SR do Organizačného poriadku EU v Bratislave, konkrétne v článku 

5 bod 1 písm. b) štvrtý podbod, v článku 5 bod 1 písm. c) prvý podbod Organizačného poriadku                             

EU v Bratislave. Zároveň v článku 5 bod 9 písm. b) prvý podbod a v článku 5 bod 9 písm. c) 

Organizačného poriadku EU v Bratislave. 

 

UZNESENIE AS č. 8: Členovia AS EU v Bratislave prerokovali Dodatok číslo 1 k Organizačnému poriadku 

Ekonomickej univerzity v Bratislave s pripomienkami, tak ako boli prednesené prof. Tumpachom.  

 

 

Výsledok hlasovania: 

Počet členov AS: 34 

Počet členov AS oprávnených hlasovať: 34 

Súhlasím: 34 

Nesúhlasím: 0 

Výsledok hlasovania: schválené s pripomienkami 

 

K bodu 7: Rôzne  

Predsedníčka AS EU v Bratislave prof. Majdúchová, CSc. informovala členov AS EU v Bratislave                                 

o najbližšom možnom termíne zasadnutia Akademického senátu EU v Bratislave dňa 26. apríla 2024 

(piatok) o 9.00 hod. Prof. Majdúchová, CSc. požiadala rektora EU v Bratislave prof. Daňa o zabezpečenie 

prípravy Študijného poriadku s vyznačenými zmenami na budúci AS EU v Bratislave. Prof. Brezina 

navrhol predložiť Študijný poriadok s vyznačenými zmenami skôr, aby si členovia AS EU v Bratislave 

dokument mohli dôkladne preštudovať.  

V ďalšej časti rektor EU v Bratislave prof. Daňo informoval prítomných členov AS EU v Bratislave                           

o merateľných ukazovateľoch k výkonnostným zmluvám a o rozvojových projektoch EU v Bratislave. 

Do diskusie sa prihlásil Ing. Kališ, doc. Mišút, doc. Kotlebová, prof. Tumpach.  

Ing. Kališ v ďalšej časti bodu rôzne otvoril diskusiu k politizácii akademickej obce a politizácie vo vedení 

Ekonomickej univerzity v Bratislave. Prečítal prítomným senátorom svoje stanovisko ku skutočnosti, že 

členmi vedenia EU v Bratislave sú aj osoby politicky činné. Rektor EU v Bratislave prof. Daňo reagoval 

na toto stanovisko a vysvetlil postavenie prorektorky doc. Ing. Pauly Puškárovej, Dis. art., PhD.                                

a prorektora Ing. Jakuba Kintlera, PhD. z pohľadu pracovno-právneho vzťahu. Doc. Kašťáková doplnila, 

že p. prorektorka je členkou Katedry medzinárodného obchodu a na akademickej pôde je apolitická. 

Rovnako prof. Majdúchová, CSc. ako vedúca Katedry podnikovohospodárskej uviedla, že činnosť 

prorektora Ing. Kintlera na katedre bola vždy apolitická. Dr. habil. JUDr. Ing. Brocková pripomenula, že 

sa v tejto súvislosti nie celkom presne používajú pojmy politizácia a konflikt záujmov. O politizáciu by 

išlo vtedy, ak by inštitúcia nabrala politický charakter. Prof. Brezina v rámci diskusie navrhol 

vypracovanie návrhu materiálu s podkladmi, o ktorom by boli členovia AS vopred informovaní a mohli 

by k nemu zaujať stanovisko. Takýto bod by potom mohol byť zaradený ako bod programu, aby sa 

prorektorka doc. Puškárová vedela k danej téme vyjadriť. V diskusii ďalej vystúpili doc. Kotlebová, 

PhDr. Kvapil. Za študentskú časť k danej téme vystúpili Patrik Klimáček a Bc. Samuel Baranovič., ktorí 

interpretovali postoj niektorých študentov, ktorí vnímajú dianie okolo oboch prorektorov. 

Predsedníčka AS EU v Bratislave prof. Majdúchová, CSc. vyzvala Ing. Kališa z procesného hľadiska                        

k vypracovaniu návrhu materiálu s podkladmi tak, aby mohol byť zaradený ako hlavný bod programu 

do nasledujúceho zasadnutia Akademického senátu EU v Bratislave dňa 26. apríla 2024 (piatok)                  

o 9.00 hod., na ktoré bude pozvaná aj prorektorka doc. Ing. Paula Puškárová, Dis. art., PhD.  a prorektor 

Ing. Jakub Kintler, PhD.  
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Predsedníčka AS EU v Bratislave, prof. Ing. Helena Majdúchová, CSc. poďakovala členom                                   

AS EU v Bratislave za účasť a popriala všetkým prítomným príjemné veľkonočné sviatky. 

 

 

Zapísala: Mgr. Martina Prejsová  

                                                                           
 
 
                 prof. Ing. Helena Majdúchová, CSc. 

             predsedníčka AS EU v Bratislave                                                                                            
                                                                                        
     

 

Overovatelia zápisnice:  

  

 p. Ing. Andrej Nemec (CIT) – zamestnanecká časť  

   

Bc. Filip Žiak (ŠP OF) – študentská časť  

  

  

  


